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 PROCES VERBAL 

încheiat astăzi, 24.02.2023, în ședința ordinară a Consiliului Judeţean Botoşani, 

convocată prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 48 din 17.02.2023 

 

 

Doamna Doina Federovici: 

Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri județeni! 

Propun ca în deschiderea ședinței Consiliului Județean Botoșani să se intoneze Imnul de Stat al 

României și Imnul Uniunii Europene. 

 

Se intonează cele două imnuri. 

 

Din numărul total de consilieri județeni, lipsesc la ședința de astăzi 3 colegi. (dl Ionuț Gireadă, dl 

Ciprian Manolache și dl Constantin – Neculai Pătrăuceanu). Suntem prezenți 30.  

Participă la ședința noastră doamna director al Direcției Juridice din aparatul de specialitate al 

Consiliului Județean, domnii și doamnele directori ai celorlalte direcții din Consiliul Județean și bineînțeles, 

domnii și doamnele directori din subordinea Consiliului Județean. 

 

Ordinea de zi care v-a fost transmisă cuprinde 33 de puncte, din care 30 sunt proiecte de hotărâri. 

Propun suplimentarea ordinii de zi cu un proiect, după punctul 22, respectiv: 

- „Proiect de hotărâre privind aprobarea exercitării dreptului de preempțiune și demararea 

procedurilor de către Unitatea Administrativ Teritorială - Județul Botoșani, pentru achiziționarea bunului 

imobil, monument istoric «Conacul Alexandrescu», înregistrat în Lista Monumentelor Istorice sub cod BT-II-

B-01987 și a suprafeței de teren aferentă de 16,48 ha, situate în satul Guranda, comuna Durnești, județul 

Botoșani”(Proiect nr. 64 din 20.02.2023). 

Menționez că sunt avize favorabile de la comisiile de specialitate pentru toate proiectele, avize 

care v-au fost transmise. 

Dacă sunt discuții cu privire la ordinea de zi? Nu avem. 

Supun la vot ordinea de zi.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi. (30 voturi „pentru”) 

 

Primul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de vânzare 

a locuințelor de tip ANL din Blocul de locuințe realizat prin Agenția Națională pentru Locuințe, situat în 

municipiul Botoșani str. Ștefan cel Mare nr. 39 (20 apartamente). (Proiect nr. 14 din 19.01.2023) 

Consiliul Județean Botoșani administrează blocul cu locuințe ANL repartizate specialiștilor din 

sănătate în vederea închirierii conform prevederilor legale. Printr-o adresă înregistrată la Consiliul Județean s-a 

solicitat achiziționarea unei locuințe ANL, deținută în baza contractului de închiriere. Locuințele pentru tineri 

destinate închirierii, inclusiv cele destinate în mod exclusiv specialiștilor din învățământ sau sănătate, se pot 

vinde titularilor contractelor de închiriere, numai la solicitarea acestora, după expirarea a minimum un an de 

închiriere neîntreruptă către același titular, cu condiția consemnării interdicției de vânzare pe o perioadă de 5 

ani de la data dobândirii acestora la înscrierea dreptului de proprietate în cartea funciară. 

În vederea soluționării cererilor privind vânzarea-cumpărarea acestor apartamente, a fost întocmit 

prezentul regulament. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 
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Punctul 2 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru aprobarea Raportului anual nr. 4, aferent 

anului 2022, cu privire la stadiul realizării măsurilor din „Planul de menținere a calității aerului în Județul 

Botoșani”. (Proiect nr. 34 din 06.02.2023) 

Planul de menținere a calității aerului reprezintă setul de măsuri care trebuie implementate la nivel 

județean în scopul păstrării nivelului poluanților sub valorile-țintă legale și asigurării celei mai bune calități a 

aerului înconjurător în condițiile unei dezvoltări durabile. Potrivit prevederilor legale, comisia tehnică constituită 

la nivelul Consiliului Județean întocmește anual un raport cu privire la stadiul realizării măsurilor, pe care îl 

supune spre aprobare consiliului. 

Pentru elaborarea Raportului de monitorizare nr. 4, aferent anului 2022, comisia a analizat datele 

primite din partea unităților-administrativ-teritoriale și informările lunare și buletinele zilnice privind calitatea 

aerului în județul Botoșani elaborate de Agenția pentru Protecția Mediului Botoșani și a constatat creșterea 

numărului măsurilor cu grad de realizare 100%, datorită în principal finalizării lucrărilor de modernizări de 

drumuri și reabilitării termice a unor clădiri publice - școli, grădinițe și scăderea numărului proiectelor 

nedemarate. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Punctul 3 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind acordul proprietarului pentru obținerea 

autorizațiilor de construire/desființare de către Spitalul Județean de Urgență „Mavromati” Botoșani în vederea 

realizării unor investiții de interes județean. (Proiect nr. 35 din 06.02.2023) 

Spitalul Județean de Urgență „Mavromati” Botoșani a solicitat acordul Consiliului Județean Botoșani 

pentru obținerea autorizațiilor de construire/ desființare aferente realizării unor investiții de interes județean: 

- Construirea unui laborator de radioterapie în strada Marchian; 

- Reparație capitală la spălătoria Secției de Obstetrică-Ginecologie;  

- Devierea și asigurarea utilităților în vederea construirii noului Ambulatoriu de specialitate și 

spitalizare de zi; 

- Modernizarea împrejmuirii Spitalului Județean „Mavromati”; 

- Desființare șarpantă și reabilitarea energetică a hidroizolației terasei Clădire 8 apartamente – Secția 

Psihiatrie; 

- Eficientizarea energetică Corp ABC (clădirea principală) a Spitalului Județean de Urgență. 

Clădirile și terenurile pentru care se solicită acordul aparțin domeniului public al Județului Botoșani și 

se află în administrarea Spitalului Județean de Urgență „Mavromati” Botoșani.  

Prin urmare, propun exprimarea acordului pentru obținerea autorizațiilor de construire de către Spitalul 

Județean de Urgență „Mavromati” Botoșani, în vederea realizării investițiilor de interes județean precizate în 

proiect. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Punctul 4 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru aprobarea Planului anual de acțiune privind 

serviciile sociale din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Botoșani, administrate 

și finanțate de Consiliul Județean Botoșani pentru 2023. (Proiect nr. 36 din 13.02.2023) 

Planul anual de acțiune privind serviciile sociale din cadrul DGASPC Botoșani, administrate și 

finanțate de Consiliul Județean Botoșani, cuprinde:  

- date privind administrarea, înființarea și finanțarea serviciilor sociale;  

- planificarea activităților de informare a publicului cu privire la serviciile sociale existente;  
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- programul de formare și îndrumare metodologică a personalului care lucrează în domeniul serviciilor 

sociale pentru protecția și promovarea drepturilor copilului.  

Pentru fundamentarea și elaborarea Planului anual de acțiune privind serviciile sociale pentru 2023, au 

fost solicitate tuturor structurilor, cât și unităților din domeniul asistenței medico-sociale existente la nivelul 

județului, date privind numărul și categoriile de beneficiari, serviciile sociale existente, serviciile sociale propuse 

pentru a fi înființate, programul de contractare a serviciilor din fonduri publice, bugetul estimat și sursele de 

finanțare.  

Pe baza datelor colectate, DGASPC Botoșani a elaborat proiectul Planului anual de acțiune privind 

serviciile sociale pentru anul 2023, acesta fiind avizat de Comisia Județeană privind Incluziunea socială 

Botoșani. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Punctul 5 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri de interes public 

județean și darea acestora în administrarea Unității de Asistență Medico-Socială Sulița. (Proiect nr. 37 din 

14.02.2023) 

Unitatea de Asistență Medico-Socială Sulița solicită includerea în domeniul public al județului 

Botoșani a unor bunuri rezultate în urma unor investiții realizate pe parcursul anilor 2021 și 2022, respectiv: puț 

forat de mare adâncime, rețea de canalizare, sistem de acumulare apă și grup electrogen. 

Propun declararea acestor bunuri de interes public județean, având în vedere că acestea deservesc 

funcționării unor imobile care aparțin domeniului public al județului, date în administrarea UAMS Sulița.  

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Punctul 6 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind trecerea unui bun din domeniul public al 

Județului Botoșani în domeniul public al Municipiului Botoșani, județul Botoșani. (Proiect nr. 39 din 

14.02.2023) 

Bunul imobil „clădire administrativă” cu suprafața construită de 372 mp, situat în municipiul Botoșani, 

strada Mihail Kogălniceanu nr. 16, este în proprietatea Județului Botoșani și în administrarea Consiliului Local 

Botoșani. Potrivit Codului administrativ, trecerea unui bun din domeniul public al județului în domeniul public 

al unei unități administrativ-teritoriale de pe raza teritorială a județului se face la cererea consiliului local, prin 

hotărâre a Consiliului Județean. Astfel, prin Hotărârea Consiliului Local Botoșani nr. 226/26.05.2022, s-a 

aprobat solicitarea de trecere a imobilului menționat, fiind precizat faptul că preluarea în proprietatea publică a 

municipiul Botoșani se face în interes public local. 

Imobilul în cauză nu a mai fost utilizat în interes public județean de la reorganizarea Corpului 

Gardienilor Publici și înființarea Poliției Comunitare. În aceste condiții, propun trecerea clădirii din domeniul 

public al județului Botoșani în domeniul public al municipiul Botoșani. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Punctul 7 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii terenului în suprafață de 

852 mp, situat în Strada Ștefan cel Mare, nr. 39, mun. Botoșani, din domeniul public al județului Botoșani în 

domeniul privat al acestuia. (Proiect nr. 40 din 14.02.2023) 



4 

Pe perioada construirii blocului de locuințe, suprafața de teren de 2.803 mp a fost dată în folosință gratuită 

Agenției Naționale pentru Locuințe, acest drept încetând o dată cu predarea imobilului în administrarea 

Consiliului Județean. După această dată, în vederea înscrierii în cartea funciară a bunului nou construit, s-a 

efectuat dezlipirea suprafeței de teren de 2.803 mp în două loturi, unul de 852 mp aferent blocului de locuințe 

construit și unul de 1.951 mp, care va fi utilizat în etapa II a investiției ANL pentru construirea unui nou imobil. 

Totodată, deoarece Consiliul Județean este administratorul construcției, se impune încetarea dreptului de 

administrare al Spitalului Județean asupra suprafeței de teren menționată mai sus, acesta revenind Consiliului 

Județean. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Punctul 8 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării numărului de burse 

de ajutor social acordate pentru învățământul special, din bugetul propriu județean, începând cu semestrul II al 

anului școlar 2022/2023. (Proiect nr. 41 din 15.02.2023) 

Din bugetul propriu județean este finanțat învățământul special prin cele două unități: Școala 

Profesională Specială „Sf. Stelian” Botoșani și Școala Profesională Specială „Ion Pillat” Dorohoi. Cele două 

instituții de învățământ ne-au transmis Hotărârile Consiliilor de Administrație prin care s-a aprobat 

suplimentarea numărului elevilor care vor beneficia de burse sociale. În baza celor prezentate, propun aprobarea 

suplimentării cu 20 de burse de ajutor social, în valoare de 300 de lei/lună, începând cu semestrul II al anului 

școlar.  

În urma acestei suplimentări, Consiliul Județean Botoșani acordă următoarele burse:  

a) 310 burse de ajutor social, în cuantum de 300 lei/lunar;  

b) 16 burse de studiu în cuantum de 250 lei/lunar;  

c) 4 burse de merit în cuantum de 350 lei/lunar. 

Dacă sunt dezbateri? Vă rog.  

 

Doamna Rodica Abăcioaie: 

Bună ziua! Doamna președinte, stimați colegi, așa cum este formulată această hotărâre de Consiliu 

Județean, ea nu poate produce efecte întrucât prin Ordinul ministrului educației naționale nr. 3505 din 

31.03.2022 s-a stabilit structura anului școlar în cinci module, cu cinci vacanțe, iar anul școlar nu mai conține 

semestre. Deci nu există o dată de începere a semestrului II. Mai mult, vreau să adaug faptul că prin Ordinul 

5379 prin care se stabilesc criteriile de acordare a burselor, la art. 16, se menționează că lunar lista beneficiarilor 

poate fi actualizată, astfel încât consider că trebuie precizată luna. Am studiat tot proiectul, am văzut că doamna 

director de la „Ion Pillat” a precizat „începând cu modului 3”, modulul 3 însemnând 9 ianuarie 2023. Asta ar 

însemna retroactiv, ca din ianuarie să se acorde bursele. Reactualizarea listei se poate face din orice lună, de 

aceea consider că trebuie reformulată această hotărâre de Consiliu Județean, întrucât în această formă nu poate 

produce efecte. Mulțumesc! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc! Pentru a lua totuși o decizie astăzi, haideți să vedem ce modificare ar trebui să facem la 

art. 1 al proiectului de hotărâre.  

 

Doamna Rodica Abăcioaie: 

Inclusiv titlul. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Și titlul, bineînțeles.  
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Doamna Rodica Abăcioaie: 

Da. Deci intenția este să fie cu 9 ianuarie, da? Cu luna ianuarie sau cu începutul modului 3. Și așa este 

valabil pentru că modulul 3 s-a și terminat. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Atunci înlocuim sintagma „începând cu semestrul al II-lea” cu „începând cu modulul 3”. 

 

Doamna Rodica Abăcioaie: 

Da. „Modulul 3 al anului școlar 2022-2023”. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Sunteți de acord cu preluarea acestui amendament? Pentru că ar trebui să votăm prima dată 

amendamentul. Sunteți de acord cu acest amendament?  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva?  

Amendamentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 voturi „pentru”) 

 

Vă supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

În altă ordine de idei, vă rog încă o dată, dacă sesizați anumite inadvertențe, să fie făcute în comisii și 

facem acele corecții și nu mai ajungem cu ele în plen. Pe de altă parte, cele două doamne director de la școlile 

speciale trebuiau să ne atenționeze. 

 

Doamna Rodica Abăcioaie: 

Am analizat prima adresă, de acolo provine greșeala, a doua este corectă.  

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumim frumos! Trecem la ordinea de zi. 

 

Punctul 9 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de atribuire a 

Contractelor de delegare a gestiunii serviciului de transport public județean de persoane prin curse regulate în 

județul Botoșani. (Proiect nr. 48 din 16.02.2023) 

Potrivit legislației în vigoare documentația de atribuire a contractelor de delegare a gestiunii serviciilor 

de transport călători se întocmește de către autoritatea de transport și se aprobă prin hotărâre a Consiliului 

Județean. Potrivit prevederilor legale, consiliile județene sunt obligate să asigure, să organizeze, să 

reglementeze, să coordoneze și să controleze prestarea serviciilor publice de transport desfășurat pe raza 

administrativ-teritorială a acestora. Prin Hotărârea Consiliului Județean Botoșani nr. 196/30.09.2022 a fost 

aprobat Programul de transport public județean de persoane prin curse regulate în județul Botoșani, valabil în 

perioada 2023-2029.  

O etapă importantă privind gestionarea serviciului de transport public județean o reprezintă atribuirea 

contractelor de delegare a gestiunii serviciilor publice de transport călători printr-o procedură concurențială în 

baza legislației privind achizițiile sectoriale, către operatori de transport rutier licențiați sau către transportatori 

autorizați. Procedura de licitație publică se va organiza pe loturi, fiecare lot reprezentând câte o grupă de trasee, 

iar în final se va încheia cu câștigătorul unui contract de delegare de gestiune tip concesiune de servicii.  

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 
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Punctul 10 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării, 

Lucrărilor Publice și Administrației, prin Compania Națională de Investiții „CNI” SA, a amplasamentului, 

proprietatea publică a Județului Botoșani și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții 

„Reabilitare și dotare imobil situat în Calea Națională nr. 64 - Biblioteca Județeană + Corpul B al Consiliului 

Județean Botoșani”. (Proiect nr. 49 din 16.02.2023) 

 Prin urmare, Consiliul Județean a realizat Expertiza Tehnică, Studiul istoric și arhitectural și 

Documentația de Avizare a Lucrărilor de Intervenții (DALI), din care a rezultat  că valoarea proiectului de 

reabilitare și modernizare a sediului Bibliotecii se ridică la 25,3 milioane lei. Obiectivul de investiție a fost inclus 

în Lista Sinteză a CNI, iar pentru trecerea în etapa următoare de finanțare este necesară hotărârea Consiliului 

Județean de predare a amplasamentului pe perioada realizării investiției, pe bază de protocol, liber de orice 

sarcini, către Ministerul Dezvoltării Regionale și Administrației Publice, precum și angajamentul de a asigura 

suprafețele de teren necesare pentru depozitare și organizarea șantierului.  

Clădirea în care funcționează Biblioteca Județeană a fost trecută în proprietatea județului Botoșani în 

2004, odată cu desființarea sucursalelor județene ale Băncii Naționale. Edificiul, ridicat în 1926, este opera 

arhitectului Radu Dudescu, este clasat în Lista Monumentelor Istorice. Clădirea Corp B a fost realizată în 1980, 

în același stil arhitectural. Perioada relativ mare de utilizare a celor două corpuri de clădire, faptul că nu s-au 

efectuat intervenții majore pentru reparații și consolidare, dar mai ales sesizarea unor grave disfuncționalități ale 

principalelor elemente ale construcției impun realizarea proiectului de reabilitare, modernizare și dotare, pe care 

l-am depus la CNI.  

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Distinși colegi consilieri județeni, următoarele patru proiecte pe care le supun aprobării, vizează 

devizele generale actualizate pentru modernizarea a patru sectoare de drum județean de piatră. Aceste patru 

sectoare au fost depuse în cadrul Programului Național de Investiții „Anghel Saligny”, iar proiectarea a început 

înainte de aprobarea finanțărilor. Două dintre sectoarele de drum se regăsesc pe Lista Programului Național de 

Investiții, iar pentru alte două sectoare încercăm să identificăm cele mai bune soluții de finanțare. 

 

Punctul 11 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat 

pentru  obiectivul de investiții „Modernizare DJ 294C, Borolea – Hănești, km 7+000 – 12+500, județul 

Botoșani”. (Proiect nr. 50 din 16.02.2023) 

Proiectul are ca obiectiv principal modernizarea a 5,5 km drum județean, în prezent pietruit, care 

străbate comuna Hănești și are o importanță deosebită pentru dezvoltarea infrastructurii rutiere în partea de Nord 

a județului Botoșani, făcând conexiunea cu proiectele Drumului Strategic și Drumul „Vămii”, și asigurând 

indirect conectivitatea la coridorul de transport TEN-T. 

Propunerea de aprobare a devizului general actualizat este justificată de corelarea acestuia cu prețurile 

reale ale pieței. Astfel, pornind de la valoarea totală a investiției de 33.853.962,40 lei, inclusiv TVA, aprobată 

la faza Documentație de avizare a lucrărilor de intervenții, după elaborarea Proiectului tehnic a rezultat o valoare 

totală de 36.889.092,59 lei cu TVA. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Punctul 12 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat pentru 

obiectivul de investiții „Modernizare DJ 293, Mileanca – Codreni – Puțureni – Coțușca, km 26+090 – 41+050, 

județul Botoșani”. (Proiect nr. 51 din 16.02.2023) 

Proiectul are ca obiectiv principal modernizarea a 14,981 kilometri drum județean, în prezent pietruit, 
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care străbate comunele Mileanca și Coțușca și are o importanță deosebită pentru dezvoltarea infrastructurii rutiere 

în partea de Nord a județului Botoșani, făcând conexiunea cu Drumul Vămii și asigurând indirect conectivitatea la 

coridorul de transport TEN-T. 

Propunerea de aprobare a devizului general actualizat este justificată de corelarea acestuia cu prețurile 

pieței. Astfel, pornind de la valoarea totală a investiției de 77.517.086,43 lei, inclusiv TVA, aprobată la faza 

Documentație de avizare a lucrărilor de intervenții, după elaborarea Proiectului tehnic a rezultat o valoare totală 

de 78,431,014.58 lei cu TVA. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Punctul 13 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat pentru  

obiectivul de investiții „Modernizare DJ 291D, Oroftiana, km 31+000 – 33+000 și Baranca – Bajura, km 38+000 

– 46+008, județul Botoșani”, finanțat prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”. (Proiect nr. 52 din 

16.02.2023) 

În vederea modernizării rețelei de drumuri județene, Consiliul Județean Botoșani, în calitate de beneficiar, 

a aplicat și obținut finanțare prin Programul Național de Investiții „Anghel Saligny” pentru modernizarea DJ291D 

în Oroftiana și pe sectorul Baranca – Bajura. Conform Ordinului Ministrului Dezvoltării nr. 1500/2022, privind 

aprobarea listei obiectivelor de investiții și sumelor alocate, pentru încadrarea în plafonul alocat județelor, respectiv 

de 140.000.000 lei, pentru acest obiectiv a fost alocată suma de 10.646.082,60 lei, inclusiv TVA, din cei 

40.233.602,39 lei solicitați. În urma realizării Proiectului Tehnic a rezultat o valoare totală de 49.825.322,85 lei cu 

TVA. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Punctul 14 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat 

pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ 294B, Ștefănești – Murguța – Dobârceni, km 2+400 – 13+010, 

județul Botoșani”, finanțat prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”. (Proiect nr. 53 din 

16.02.2023) 

Ca și în cazul precedentului proiect, în vederea modernizării rețelei de drumuri județene, Consiliul 

Județean Botoșani, în calitate de beneficiar a aplicat și a obținut finanțare prin Programul Național de Investiții 

„Anghel Saligny” pentru modernizarea DJ294B, Ștefănești – Murguța – Dobârceni. Conform Ordinului 

Ministrului Dezvoltării nr. 1500/2022, privind aprobarea listei obiectivelor de investiții și sumelor alocate 

acestora, pentru acest obiectiv a fost alocată suma de 38.685.471,87 lei, inclusiv TVA, din cei 38.930.466,52 lei 

solicitați. 

În urma realizării Proiectului Tehnic a rezultat o valoare totală de 44.605.454,06 lei cu TVA. Diferența 

de sumă cade în sarcina Consiliului Județean Botoșani. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Punctul 15 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de repartizare a locuințelor 

destinate închirierii, în mod exclusiv pentru specialiști din sănătate, din fondul de locuințe A.N.L. aflate în 

administrarea Consiliului Județean Botoșani. (Proiect nr. 54 din 16.02.2023) 

Prin Hotărârea Consiliului Județean Botoșani nr. 12 din 31.01.2023 s-au aprobat lista solicitanților care 

au acces la locuințele destinate închirierii pentru tinerii specialiști din domeniul sănătății și lista de prioritate 
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pentru acordarea locuințelor destinate închirierii, construite de Agenția Națională pentru Locuințe, destinate 

închirierii pentru tineri specialiști din domeniul sănătății.  

Nu au fost înregistrate contestații. 

Având în vedere Procesul verbal înregistrat sub nr. 2993 din 14.02.2023, comisia socială constituită 

pentru analiza cererilor de repartizare a locuințelor construite de ANL destinate închirierii pentru specialiști din 

domeniul sănătății a întocmit lista de repartizare a locuințelor destinate închirierii, listă care este prevăzută în 

anexa la proiectul de hotărâre. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Punctul 16 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Îmbunătățirea 

Infrastructurii Educaționale a Unităților de Învățământ Special și Conexe din Subordinea Consiliului Județean 

Botoșani”, a cheltuielilor legate de proiect și a Acordului de Parteneriat între Unitatea Administrativ Teritorială 

- Județul Botoșani,  Școala Profesională Specială „Sfântul Stelian” Botoșani,  Școala Profesională Specială „Ion 

Pillat” Dorohoi și Centrul Județean de Resurse și de Asistență Educațională Botoșani. (Proiect nr. 56 din 

16.02.2023) 

Județul Botoșani intenționează depunerea proiectului în cadrul Planului Național de Redresare și 

Reziliență (PNRR), Pilonul VI Politici pentru noua generație, Componenta C15: Educație, pentru cele două școli 

speciale din subordine și Centrul Județean de Resurse și de Asistență Educațională. Apelul de proiecte este 

competitiv, cu termen-limită de depunere la data de 19.03.2023. 

Prin investițiile permise în cadrul acestui apel se vor achiziționa echipamente pentru laboratoarele de 

informatică (inclusiv echipamente TIC), mobilier pentru dotarea sălilor de clasă și cabinetelor de terapie, 

multifuncțional și kinetoterapie, echipament digital pentru dotarea sălilor de clasă, materiale didactice specifice, 

inclusiv echipamente digitale, pentru dotarea cabinetelor școlare, materiale și echipamente didactice și digitale 

pentru dotarea atelierelor de practică.  Valoarea totală eligibilă a proiectului este în cuantum de 1.243.109,00 

lei, fără TVA. Toate cheltuielile neeligibile necesare implementării proiectului se vor finanța din bugetul propriu 

al Județului Botoșani. 

Vă reamintesc că pentru Școala Specială „Sfântul Stelian”, Consiliul Județean Botoșani a depus la CNI 

un proiect amplu de modernizare, reabilitare și dotare. Acesta a trecut toate etapele și sperăm ca în cel mai scurt 

timp va fi scos la licitație. Proiectul pe care îl depunem pe PNRR este complementar, pentru a nu exista 

suprapuneri în finanțare.  

Fac precizarea că la Școala Profesională Specială „Sfântul Stelian” Botoșani sunt înscriși 356 elevi, iar 

la Școala Profesională Specială „Ion Pillat” Dorohoi sunt 171 elevi. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Punctul 17 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de 

funcții pentru Unitatea de Asistență Medico - Socială Săveni. (Proiect nr. 57 din 16.02.2023) 

Modificările pe care le propun se referă la promovări în trepte profesionale, respectiv la avansări în 

gradații superioare a unor salariați, corespunzătoare tranșelor de vechime în muncă. Numărul de posturi aprobat 

se menține neschimbat, respectiv, cu respectarea legislației în vigoare și cu încadrarea în bugetul de venituri și 

cheltuieli aprobat pentru anul 2023. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 
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Punctul 18 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Județului Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor Societății NOVA APASERV SA 

Botoșani pentru aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pentru anul 2023. (Proiect nr. 58 din 16.02.2023) 

Societatea NOVA APASERV SA Botoșani a solicitat acordarea unui mandat special în vederea 

aprobării bugetului de venituri și cheltuieli al societății pentru 2023. Bugetul de venituri și cheltuieli pentru 2023 

cu proiecția pe anii 2024-2025 este prezentat detaliat în Anexele la proiectul de buget, respectiv Nota de 

fundamentare și avizat de Consiliul de Administrație al Societății prin Decizia nr. 2/14.02.2023. 

Dacă sunt dezbateri? Vă rog. 

 

Doamna Agnes Holca: 

Bună ziua! Vă rog să-mi permiteți să ieșim puțin din seriozitatea ședinței și să vă urez la mulți ani de 

Dragobete! Aveți grijă domnilor, astăzi nu aveți voie să supărați doamnele pentru că vă va merge rău tot anul.  

Revenind la lucruri serioase, la acest proiect, sigur că trebuie să desemnăm un membru care să participe 

a această ședință dar nu să și aprobe bugetul de venituri și cheltuieli al anului 2023 dintr-un simplu motiv: cifrele, 

deși corecte, adunările corecte, sunt aceleași. Mici, foarte mici diferențe. Dacă ne uităm la final vom vedea că 

rezultatul brut, anul trecut, este de 2799, anul acesta este 2801. Ceea ce înseamnă, ca și fotografie dincolo de 

cifre, că în 2023 Nova Apaserv va avea exact același comportament ca în 2022. 

Revin și spun că acționarul aproape unic, Consiliul Județean, nu cred că își dorește ca societatea Nova 

Apaserv să funcționeze în 2023 exact la fel ca în 2022. În plus, o observație, recunosc răutăcioasă dar nu mă pot 

abține, cu toate că cifrele sunt neoptimiste, am constatat că nu au uitat nicicum să treacă în acest buget 

bonusurile. Chiar mai mari anul acesta decât anul trecut.  

Prin urmare, vă propun să respingem acest buget de venituri și cheltuieli. Vă mulțumesc! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc! Dacă sunt alte intervenții? Vă rog. 

 

Domnul Viorel Iliuță: 

Doamna președinte, doamnelor și domnilor consilieri, cu riscul de a supăra o doamnă sau mai multe, 

fac două considerații, două idei principale. În primul rând o apreciere: bugetul Nova Apaserv pentru 2023 este, 

în opinia mea, mai bine construit și fundamentat din punct de vedere tehnic și economic decât în anii precedenți. 

Totuși filosofia bugetului, apropo de ceea ce spunea colega noastră, nu ne dă încredere în schimbarea în bine pe 

care ne-o dorim cu toții la nivelul operatorului, în activitatea operațională a acestuia. Adică nu se vede acel punct 

de inflexiune care să ne ducă spre ideea că lucrurile vor curge corect de acum înainte.  

Așadar, rezultatul nu poate fi mai bun iar bugetul este unul al supraviețuirii. Din acest motiv grupul 

PNL se va abține de la a vota în favoarea acestui proiect de hotărâre. Mulțumesc! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc! Dacă sunt alte intervenții? Nu avem alte intervenții. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. (18 de voturi „pentru”; 11 „abțineri”; 1 „neparticipare” - dl. Dan  

Deleanu) 

 

Punctul 19 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean 

Botoșani nr. 69 din 30.05.2019 privind aprobarea Regulamentului privind regimul finanțărilor nerambursabile 

alocate din fonduri ale bugetului Județului Botoșani pentru activitățile de tineret. (Proiect nr. 60 din 16.02.2023) 

Consiliul Județean Botoșani a dat dovadă de implicare și responsabilitate față de tineri, incluzând în 

bugetul propriu al județului Botoșani fonduri destinate activităților de tineret.  În cadrul consultărilor publice 

organizate de instituția noastră cu reprezentanții organizațiilor de tineret, aceștia au solicitat majorarea sumei 

maxime care poate fi alocată fiecărui proiect, astfel încât să poată corela activitățile cu bugetul proiectului. În 
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acest sens, propun modificarea Regulamentului privind regimul finanțărilor nerambursabile pentru activitățile 

de tineret și majorarea sumei maxime care poate fi alocată fiecărui proiect, de la 6.000 de lei la 10.000 de lei. 

Dacă sunt dezbateri? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Punctul 20 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unei finanțări 

rambursabile în valoare de 80.000.000 lei. (Proiect nr. 61 din 16.02.2023) 

Consiliul Județean Botoșani a încheiat în anul 2017 prin Programul Operațional Regional 2014-

2020/Axa prioritară 6 – Îmbunătățirea infrastructurii rutiere de importanță regională – prioritatea de investiții 

6.1 – Stimularea mobilității regionale prin conectarea nodurilor secundare și terțiare la infrastructura TEN-T, 

inclusiv a nodurilor multimodale, Contractul de finanțare nr.760/24.11.2017, pentru Proiectul cu titlu „Regiunea 

Nord-Est-Axa rutieră strategică 2: Botoșani-Iași” cod SMIS 112979, de modernizare a 106,264.50 km de drum 

județean din care: 100,293.60 km în județul Botoșani și 5,971.90 km în județul Iași.  Pentru a putea finaliza în 

bune condiții acest proiect de o importanță majoră pentru județ, prin hotărârea Consiliului Județean Botoșani 

nr.110/27.05.2022 s-a aprobat contractarea unei finanțări rambursabile interne în valoare de 80.000.000 lei. 

Întrucât la procedura de achiziție a serviciilor bancare nu s-a prezentat nici un ofertant, pentru a da posibilitatea 

și ca o unitate bancară din afara României să se poată prezenta la licitația organizată de către Consiliul Județean 

Botoșani, propun eliminarea sintagmei,, finanțări rambursabile interne” înlocuirea acesteia cu ,,finanțări 

rambursabile” și aprobarea unei noi hotărâri în acesta sens. 

Dacă sunt dezbateri? Vă rog. 

 

Domnul Viorel Iliuță: 

Eu aș avea câteva întrebări pentru că nu înțeleg și vreau să înțeleg și să votez în deplnă cunoștință de 

cauză. Vorbim despre condiții. Fac precizarea inițială că noi am fost de acord cu acest împrumut, este important 

și esențial să finanțăm axa strategică rutieră, proiectul acesta trebuie terminat. Este, cum se spune și în proiectul 

de hotărâre, de importanță vitală pentru județ. Dar, vrem să luăm 80 de milioane, lărgim puțin cercul, să spunem 

eligibilității bancare, și punem aici niște condiții. Spunem așa: „perioada de tragere înseamnă 0,9 ani”. Nu știu 

ce înseamnă 0,9 ani. Înseamnă 10,8 luni sau 9 luni? 

 

Doamna Magda Didii: 

9 luni.  

 

Domnul Viorel Iliuță: 

Bun. Ok, 9 luni. Mai spunem că comisionul de gestiune este 0,05%, plătibil 1 an. Acest 0,05% la ce se 

aplică? 

 

Doamna Magda Didii: 

La sold. 

 

Domnul Viorel Iliuță: 

Deci la sold. 

 

Doamna Magda Didii: 

Da. 

 

Domnul Viorel Iliuță: 

Să știți că comisionul de gestiune se poate pune la toată suma. Aici trebuia precizat. Sunt diverse 

variante. 
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Doamna Magda Didii: 

Vom preciza în caietul de sarcini.  

 

Domnul Viorel Iliuță: 

Veți preciza în caietul de sarcini. Bun. Comisionul de neutilizare de 1% mie mi se pare foarte mare în 

raport cu ceea ce înseamnă bănci. 

 

Doamna Magda Didii: 

Da, dar nu va fi cazul. Zicem noi. Știți ce s-a întâmplat? La precedenta hotărâre, la precedenta 

documentație urcată în SICAP, nu am avut nici un comision, iar acel punct procentual peste ROBOR 6 luni l-

am pus 0,5 și nu s-a prezentat nimeni, nici o bancă. Acum am introdus câteva comisioane și am majorat punctele 

procentuale peste ROBOR în speranța că va veni măcar o bancă. Mai avem 9 luni și trebuie finalizat proiectul 

și nu sunt bani. Noi sperăm să nu fie cazul de neutilizare. Pentru că avem 129 de milioane de plătit. Nu 80 de 

milioane. Până la finalizarea proiectului. Avem o parte cuprinsă în buget, din fonduri proprii și nu cred că va fi 

cazul să nu utilizăm creditul bancar. Deci nu ne-am dus la maximum. 

 

Domnul Viorel Iliuță: 

Doamnă, mulțumesc de lămuriri! Eu nu m-am referit la dobândă neapărat. ROBOR 6% este ok, la 6 

luni este ok, zic eu. 

 

Doamna Magda Didii: 

La 6 luni este ok. Dar vedeți că băncile vin cu acele puncte procentuale. 

 

Domnul Viorel Iliuță: 

De acord, 2,5% este maxim, înțeleg să dea Dumnezeu să obținem mai puțin! Nu am făcut comentarii 

asupra acestui punct. Comentariul meu s-a referit strict la comisionul de neutilizare, care este 1% și mi se pare 

mult.  

 

Doamna Magda Didii: 

Vi se pare mult dar. Îl punem mai mic, ok, dar iar nu vor veni bănci. Pentru că la precedenta procedură 

am fost sunați de câteva bănci dar ele voiau acele puncte procentuale peste ROBOR de 3, de 3,5, ceea ce este 

foarte mult. Ar însemna să împovărăm bugetul județului foarte mult.  

 

Domnul Viorel Iliuță: 

Da, bine spus. De acord. Mulțumesc. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumim! Dacă mai sunt alte intervenții? 

Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Punctul 21 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului chiriilor pentru 

locuințele construite de Agenția Națională pentru Locuințe destinate specialiștilor din domeniul sănătății. 

(Proiect nr. 62 din 17.02.2023) 

Conform prevederilor Legii Agenției Naționale pentru Locuințe, cu modificările și completările 

ulterioare, chiria se stabilește anual de către administratorul locuinței, ținându-se cont de suprafețele 

apartamentelor, valoarea de amortizare precum și de coeficienții de pondere în funcție de localitate, an recepție 

al locuințelor și venitul chiriașilor. Chiria lunară rezultată după aplicarea coeficienților se ponderează în funcție 
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de veniturile medii nete pe membru de familie ale titularului contractului de închiriere, realizate în ultimele 12 

luni și se actualizează anual cu rata inflației pentru anul anterior, în termen de 30 de zile de la data publicării 

acesteia de către Institutul Național de Statistică. În acest context a fost realizat prezentul proiect de hotărâre.  

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Punctul 22 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 

Botoșani nr. 158 din 31.10.2019 privind aprobarea Proiectului „Dezvoltarea serviciilor sociale furnizate de 

Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Botoșani” și a contribuției financiare a Consiliului 

Județean Botoșani necesară implementării acestui proiect, cu modificările ulterioare. (Proiect nr. 63 din 

17.02.2023) 

Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului solicită modificarea Hotărârii Consiliului 

Județean Botoșani nr. 158 din 31.10.2019 privind aprobarea proiectului și a contribuției financiare necesară 

implementării acestui proiect.  

Proiectul își propune înființarea a 3 servicii sociale  

- Centru de zi „Sfântul Andrei pentru 30 de persoane;  

- și construirea a două locuințe protejate – „Iris și Phoenix” – care vor asigura cazarea pentru 20 de 

beneficiari, persoane adulte cu dizabilități. 

În luna ianuarie, prin HCJ nr. 17/31.01.2023, s-a aprobat prelungirea perioadei de derulare a proiectului 

(de la 3 ani la 4 ani) și au fost aprobate sumele necesare implementării proiectului pentru 2023. 

Conform Convenției de finanțare „beneficiarul se obligă să suporte toate costurile suplimentare din 

fonduri proprii, în cazul în care, pe parcursul implementării proiectului, în vederea atingerii obiectivelor 

acestuia, se impune depășirea bugetului proiectului”. Ținând cont de contextul prezentat mai sus, devine 

necesară modificarea art. 4 din HCJ nr. 158/31.10.2019, cu modificările ulterioare.  

Dacă sunt dezbateri? Vă rog! 

 

Domnul Viorel Iliuță: 

Acesta este un exemplu de proiect care a demarat în 2019, suntem în 2023 și încă mai avem treabă la el. 

problema nu este neapărat că durează, problema este că necesită permanent bani suplimentari. Dacă am început 

în 2019 cu o valoare inițială a proiectului de 2 milioane și ceva, din care 60-70% erau finanțări nerambursabile 

și contribuția beneficiarului era 770 de mii, am ajuns în acest moment la dublarea valorii proiectului. Din păcate, 

valoarea suplimentară, cheltuielile suplimentare pe care bugetul județean trebuie să le asigure au urcat de la 0 la 

2,413 milioane. Sigur că un proiect are niște etape și aceste etape nu pot fi arse. Dar, pe de altă parte, mă întreb, 

dacă în mai 2021 documentația tehnică a primit a primit avizul Autorității Naționale, ar trebui să dureze 21 de 

luni proiectarea? Nu știu ce facem. Am făcut o centrală nucleară? Ce am proiectat în 21 de luni ca să ajungem 

să aducem atâția bani în plus? Noi ne plângem acum, pe bună dreptate, că nu avem bani și apelăm la credite de 

angajament, la împrumuturi de la bănci, dar pare că avem o problemă să gestionăm etapele acestea care ar trebui 

să se desfășoare într-un ritm puțin mai alert. Zic eu. Pentru că altfel o să scoatem permanent bani în plus din 

bugetul județean. Mulțumesc! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc, domnule consilier județean! Culpa nu este a noastră, acestea sunt vremurile, timpurile, sunt 

proiectanți care merg mai bine, proiectanți care merg mai greu, nu este vina nici a Consiliului Județean, nici a 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului, cert este că toate aceste proiecte trebuie să le 

ducem la bun sfârșit și sperăm să ne încadrăm în termenele prinse în contractele de achiziții. Vă rog. 
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Domnul Viorel Iliuță: 

Nu am vorbit acum despre vină. Eu spuneam că totuși avem altă problemă. Problema este că durează 

atât de mult etapele proiectării și eu spun că puteau fi scurtate, efectul acestor întârzieri, că discutăm despre 

condiții externe nefavorabile, vorbim despre război, pandemie, reflectarea se găsește în bugetul județean. Asta 

este problema. Adică noi plătim. Noi însemnând județul, locuitorii care plătesc impozite și taxe. Scuze, nu vreau 

să fac paradă populistă, dar asta este realitatea.  

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc, domnule consilier județean! Eu cred că sunt prima dintre dumneavoastră care își dorește ca 

orice investiție dacă se poate să fie realizată peste noapte, dar uitați că mai avem și proiecte de acest gen.  

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Punctul 23 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar:  Proiect de hotărâre  privind aprobarea 

exercitării dreptului de preempțiune și demararea procedurilor de către Unitatea Administrativ Teritorială - 

Județul Botoșani, pentru achiziționarea bunului imobil, monument istoric „Conacul Alexandrescu”, înregistrat 

în Lista Monumentelor Istorice sub cod BT-II-B-01987 și a suprafeței de teren aferentă de 16,48 hectare, situate 

în satul Guranda, comuna Durnești, județul Botoșani (Proiect nr. 64 din 20.02.2023) 

Prin adresa înregistrată la Consiliul Județean Botoșani cu nr. 3264/16.02.2023, proprietarul Malfatti 

Benjamin Nino ne înștiințează asupra intenției de vânzare și solicită punctul de vedere al Consiliului Județean 

Botoșani privind exercitarea dreptului de preempțiune pentru imobilul monument istoric „Conacul 

Alexandrescu”, înregistrat în Lista Monumentelor Istorice și situat în satul Guranda, comuna Durnești, cu o 

suprafață totală construită la sol de 591 mp, precum și a suprafeței de teren aferentă de 16,48 hectare. 

Anexat adresei, proprietarul Malfatti Benjamin Nino transmite adresa nr.60/MI din 07.02.2023 prin care 

Ministerul Culturii, respectiv Direcția Județeană pentru Cultură Botoșani nu își exercită dreptul de preempțiune 

asupra imobilului sus menționat, precum și copia Cărții Funciare nr. 50193 UAT Durnești și fotografii relevante. 

Proprietarul a mai cerut punctul nostru de vedere privind exercitarea dreptului de preempțiune și în urmă 

cu doi ani. Ca și atunci, ținând cont de oportunitatea achiziționării „Conacului Alexandrescu” în vederea 

reabilitării și includerii în circuitul public, dar și de faptul că după retrocedarea monumentului istoric au rămas 

în domeniul privat al județului Botoșani bunuri imobile (clădiri și rețele utilități), propun aprobarea exercitării 

dreptului de preempțiune de către Consiliul Județean Botoșani a „Conacului Alexandrescu” și a suprafeței de 

teren aferentă de 16,48 ha, situate în satul Guranda, comuna Durnești, precum și demararea procedurilor de 

achiziționare a acestuia. 

Dacă sunt dezbateri? Vă rog. 

 

Doamna Agnes Holca: 

Doamna președinte, stimați colegi, consilierii județeni PNL bineînțeles că vor cumpărarea Conacului 

Alexandrescu din Guranda cu ambele mâini, pentru a-l salva de la degradare și chiar de la eventuala prăbușire 

a acestui monument istoric al județului, pentru a fi redat circuitului turistic. Dar, în același timp, consilierii 

județeni nu vor interveni niciodată prin votul în plenul Consiliului Județean pentru a bloca inițiativa privată, 

singura în măsură să genereze valoare adăugată economiei locale. De ce spun asta? Spun asta pentru că în data 

de 16 februarie 2021 domnul Malfatti Benjamin Nino, scuzați dacă nu am pronunțat corect numele din Berlin, 

a avut un certificat de urbanism care ulterior a fost prelungit în luna ianuarie 2023, pentru un proiect care se 

numește „Reabilitare, modernizare și extindere cu schimbarea de funcțiune de agroturism, spații de cazare, 

restaurant, centru spa, amenajare parc al Conacului Alexandrescu, Guranda”. De fapt, prin acest certificat de 

urbanism, proprietarul, care a și plătit o sumă de 297 de lei, practic ne spune că dorește un proiect privat. Prin 

urmare, de ce să intervenim noi în mersul firesc al acțiunilor private? Mai mult decât atât, consider că suma 

respectivă, mică, mare, este o sumă. E adevărat că am spus că vom accesa fonduri europene pentru a obține 

această sumă, sunt sigură că avem și multe alte obiective pentru care putem folosi această sumă sau chiar alta, 
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drept dovadă, că tot vorbim că facem împrumuturi bancare, că nu avem bani în stânga, că nu avem bani în 

dreapta, din păcate asta este situația.  

Prin urmare, vă spun că consilierii liberali nu vor vota acest proiect, pur și simplu din cauza faptului că 

nu se vor opune niciodată inițiativei private care are loc în legătură cu acest subiect. Vă mulțumesc! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc, doamna consilier județean. Nici noi nu ne opunem inițiativei private însă, sunt doi ani din 

momentul în care Consiliul Județean, prin lipsa unui vot la vremea respectivă, nu a reușit să-și exercite dreptul 

de preempțiune, doi ani în care nu știm ce s-a întâmplat, de ce au revenit și ne solicită încă o dată acest drept de 

preempțiune. Poate dumneavoastră aveți mai multe detalii, eu vreau doar atât să subliniez: suma de 280.000 

euro, cât a solicitat de fapt proprietarul, face referire atât la clădire, cât și la cele 16 ha de teren, cu tot cu luciul 

de apă din jur. Este o oportunitate pentru noi să salvăm una dintre cele mai frumoase clădiri de patrimoniu din 

județ, iar în acest mandat, după cum ați putut remarca, am făcut tot ceea ce ne-a stat în putință să îmbogățim 

patrimoniul județului și să-l reabilităm. Suntem convinși că împreună putem găsi cele mai bune soluții, astfel 

încât județul Botoșani să își urmeze calea dezvoltării. 

Dacă mai sunt alte intervenții? Vă rog. 

 

Domnul Viorel Iliuță: 

O scurtă intervenție. După cum toată lumea știe, adică toată România știe și probabil și Uniunea 

Europeană știe, regiunea Moldovei în general și județele Botoșani, Vaslui sunt cele mai sărace. De ce? Pentru 

că nu au avut conectivitate la rețeaua de infrastructură. Se presupune că dezvoltând rețeaua de infrastructură, și 

aici vorbesc despre toate utilitățile nu numai de drumuri, dar drumurile sunt cele mai importante, se pare că dacă 

o facem vom avea și investitori. Cred că rolul Consiliului Județean este să realizeze această infrastructură 

necesară și să lase mediului privat să investească. După părerea mea, repet, nu înțeleg de ce vrem noi să 

achiziționăm această clădire, chiar dacă terenul este generos în jurul său, în loc să lăsăm mediului privat această 

oportunitate. Vă aigur că mediul privat va pune în valoare această clădire mult mai bine decât am putea să o 

facem noi, cu scuzele de rigoare, pentru că nu vreau să jugnesc pe nimeni. Deci, având în vedere acest context 

și argumentele pe care le-a adus și colega mea, grupul PNL nu va vota în favoarea acestui proiect de hotărâre. 

Mulțumesc! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc, domnule consilier județean! Ca de fiecare dată, așa cum am făcut-o transparent, voi supune 

la vot proiectul de hotărâre așa cum a fost inițiat, iar voturile sunt în cunoștință de cauză, cu toate informațiile 

relevante.  

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost respins. (19 voturi „pentru”; 11 voturi „împotrivă”) 

 

Mergem mai departe. Prin următoarele opt proiecte de pe ordinea de zi se propune desemnarea unor 

persoane de către Consiliul Județean, votul trebuie să fie secret. În acest sens, propun să vă prezint următoarele 

proiecte, după care vom organiza un singur tur de vot pentru cele opt proiecte înscrise pe ordinea de zi.  

Sunteți de acord cu această propunere?  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva?  

Propunerea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. (30 voturi „pentru”) 

 

Punctul 24 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea componenței comitetului pentru 

accelerarea procesului de dezinstituționalizare și de prevenire a instituționalizării la nivelul județului Botoșani, 

precum și aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a acestuia. (Proiect nr. 38 din 14.02.2023) 

Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Botoșani ne-a solicitat să aprobăm 

regulamentul de organizare și funcționare a Comitetului pentru accelerarea procesului de dezinstituționalizare 
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și de prevenire a instituționalizării la nivelul județului Botoșani. Legea nr. 7/2023 privind susținerea procesului 

de dezinstituționalizare a persoanelor adulte cu dizabilități, prevede că la nivel județean trebuie înființat un 

comitet cu rol consultativ și ai cărui membri desfășoară activitate neremunerată. Acest comitet va analiza stadiul 

realizării măsurilor, obiectivelor și indicatorilor acestui proces de dezinstituționalizare și de prevenire a 

instituționalizării. 

Și pentru că din partea Consiliului Județean Botoșani trebuie nominalizat un membru, propun ca acesta 

să fie vicepreședintele Consiliului Județean Botoșani, domnul Dorin Birta, care are în subordine DGASPC 

Botoșani. 

 Dacă sunt dezbateri la acest punct? Nu avem.  

 

Punctul 25 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de evaluare a 

managementului Centrului Județean pentru Conservarea și Promovarea Culturii Tradiționale Botoșani, instituție 

publică de cultură aflată în subordinea Consiliului Județean Botoșani, precum și a comisiei de soluționare a 

contestațiilor. (Proiect nr. 42 din 16.02.2023) 

În vederea evaluării anuale a managementului acestei instituții de cultură este necesară desemnarea 

comisiilor de evaluare și de soluționare a contestațiilor. Propunerile pentru reprezentanții autorității sunt 

Gavrilaș Doru-Costel în comisia de evaluare și Nichiteanu Tiberiu-Leonard, în comisia de soluționare a 

contestațiilor. Celelalte persoane desemnate de instituțiile de cultură au fost nominalizate în proiectul de 

hotărâre. 

Având în vedere faptul că activitatea comisiei este remunerată, consilierii județeni propuși nu pot 

participa la vot. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

 

Punctul 26 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de evaluare a 

managementului Muzeului Județean Botoșani, instituție publică de cultură aflată în subordinea Consiliului 

Județean Botoșani, precum și a comisiei de soluționare a contestațiilor. (Proiect nr. 43 din 16.02.2023) 

În vederea evaluării anuale a managementului acestei instituții de cultură este necesară desemnarea 

comisiilor de evaluare și de soluționare a contestațiilor. Propunerile pentru reprezentanții autorității sunt Saucă 

Mariana-Mirela în comisia de evaluare și Vaipan Raluca, în comisia de soluționare a contestațiilor. Celelalte 

persoane desemnate de instituțiile de cultură au fost nominalizate în proiectul de hotărâre. 

Având în vedere faptul că activitatea comisiei este remunerată, consilierii județeni propuși nu pot 

participa la vot. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

 

Punctul 27 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de evaluare a 

managementului Memorialului Ipotești – Centrul Național de Studii „Mihai Eminescu”, instituție publică de 

cultură aflată în subordinea Consiliului Județean Botoșani, precum și a comisiei de soluționare a contestațiilor. 

(Proiect nr. 44 din 16.02.2023) 

În vederea evaluării anuale a managementului acestei instituții de cultură este necesară desemnarea 

comisiilor de evaluare și de soluționare a contestațiilor. Propunerile pentru reprezentanții autorității sunt 

Marocico Floarea în comisia de evaluare și Deleanu Constantin-Dan, în comisia de soluționare a contestațiilor. 

Celelalte persoane desemnate de instituțiile de cultură au fost nominalizate în proiectul de hotărâre. 

Având în vedere faptul că activitatea comisiei este remunerată, consilierii județeni propuși nu pot 

participa la vot. 

Dacă sunt dezbateri la acest punct? Nu avem. 

 

Punctul 28 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de evaluare a 

managementului Bibliotecii Județene „Mihai Eminescu” Botoșani, instituție publică de cultură aflată în 

subordinea Consiliului Județean Botoșani, precum și a comisiei de soluționare a contestațiilor. (Proiect nr. 45 

din 16.02.2023) 
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În vederea evaluării anuale a managementului acestei instituții de cultură este necesară desemnarea 

comisiilor de evaluare și de soluționare a contestațiilor. Propunerile pentru reprezentanții autorității sunt Jurgiu 

Mioara-Paula în comisia de evaluare și Marocico Floarea, în comisia de soluționare a contestațiilor. Celelalte 

persoane desemnate de instituțiile de cultură au fost nominalizate în proiectul de hotărâre. 

Având în vedere faptul că activitatea comisiei este remunerată, consilierii județeni propuși nu pot 

participa la vot. 

Dacă sunt dezbateri la acest punct? Nu avem. 

 

Punctul 29 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de evaluare a 

managementului Școlii Populare de Arte „George Enescu” Botoșani, instituție publică de cultură aflată în 

subordinea Consiliului Județean Botoșani, precum și a comisiei de soluționare a contestațiilor. (Proiect nr. 46 

din 16.02.2023) 

În vederea evaluării anuale a managementului acestei instituții de cultură este necesară desemnarea 

comisiilor de evaluare și de soluționare a contestațiilor. Propunerile pentru reprezentanții autorității sunt Iliuță 

Viorel în comisia de evaluare și Olaru Cătălin-Cristian, în comisia de soluționare a contestațiilor. Celelalte 

persoane desemnate de instituțiile de cultură au fost nominalizate în proiectul de hotărâre. 

Având în vedere faptul că activitatea comisiei este remunerată, consilierii județeni propuși nu pot 

participa la vot. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

 

Punctul 30 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de evaluare a 

managementului Orchestrei Populare „Rapsozii Botoșanilor” Ioan Cobâlă, instituție publică de cultură aflată în 

subordinea Consiliului Județean Botoșani, precum și a comisiei de soluționare a contestațiilor. (Proiect nr. 47 

din 16.02.2023) 

În vederea evaluării anuale a managementului acestei instituții de cultură este necesară desemnarea 

comisiilor de evaluare și de soluționare a contestațiilor.  Propunerile pentru reprezentanții autorității sunt Andrei 

Cristina-Andreea în comisia de evaluare și Vrajotis Lazăr-Claudiu, în comisia de soluționare a contestațiilor. 

Celelalte persoane desemnate de instituțiile de cultură au fost nominalizate în proiectul de hotărâre. 

Având în vedere faptul că activitatea comisiei este remunerată, consilierii județeni propuși nu pot 

participa la vot. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Fac mențiunea că propunerile făcute sunt aceleași care au fost și în anii precedenți, nu am operat nici un 

fel de modificare. 

 

Punctul 31 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Județului Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor Societății Nova Apaserv Botoșani 

pentru numirea unui membru în consiliul de administrație. (Proiect nr. 59 din 16.02.2023) 

Direcția Servicii Publice a informat că pe 26 ianuarie 2023, domnul Doru Constantin, membru al 

Consiliului de Administrație și-a înaintat demisia din funcția de administrator al Societății. Având în vedere 

faptul că lista scurtă include patru persoane ce nu au fost numite membri în cadrul Consiliului de Administrație 

și acordul scris al doamnei Andronachi Viorica pentru numirea în calitate de administrator al Societății Nova 

Apaserv, propun a se acorda un mandat special reprezentantului Județului Botoșani, în ședința AGA ordinară:  

             a) numirea unui nou membru în consiliul de administrație al Societății Nova Apaserv SA Botoșani, în 

persoana doamnei Andronachi Viorica, ca urmare a renunțării la mandat a domnului Doru Constantin;  

            b) semnarea Contractului de mandat ce se va încheia între Adunarea Generală a Acționarilor și noul 

administrator;  

            c) negocierea, aprobarea și semnarea actului adițional la contractul de mandat încheiat cu noul 

administrator.  

Menționez că doamna Andronachi Viorica este candidatul care la selecția administratorilor a obținut cel 

mai mare punctaj, 208,9 puncte, dintre cei patru care nu au făcut parte din Consiliul de Administrație inițial. 
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Dacă sunt dezbateri la acest punct? Nu avem. 

Așadar, în vederea exercitării votului secret se impune desemnarea unei Comisii de numărare a voturilor, 

compusă din trei membri.  

Vă rog, propuneri. 

 

Domnul Dorin Birta: 

Bună ziua, stimați colegi! Îl propun pe domnul Andron Țâmpău din partea grupului PSD. 

 

Doamna Doina Federovici: 

O altă propunere? 

 

Domnul Bogdan Dăscălescu: 

Domnul Nazare. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Și încă o propunere?  

 

Domnul Viorel Iliuță: 

Domnul doctor Aroșoaie. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc! Supun la vot propunerile făcute.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Propunerile au fost aprobate cu unanimitate de voturi. (30 voturi „pentru”) 

 

Procedura de vot este următoarea: fiecare membru al Consiliului Județean va primi câte un buletin 

de vot pentru fiecare proiect de hotărâre. În cabina de vot, cine este de acord cu persoana propusă va lăsa netăiat 

numele acesteia. În cazul în care nu este de acord, va tăia cu o linie numele persoanei în cauză. După exercitarea 

votului secret, buletinele se introduc în urnă. La terminarea votului, Comisia de numărare va centraliza și va 

întocmi procesele-verbale privind rezultatul votului.  

Rog Comisia de numărare a voturilor să facă apelul nominal în vederea exercitării votului secret. 

 

Domnul Andron Țîmpău: 

Bună ziua, stimați colegi! Începe procedura de vot.  

Rog pe doamna președinte Federovici Doina-Elena să voteze. 

Urmează domnul vicepreședinte Birta Dorin. 

Domnul vicepreședinte Dăscălescu Bogdan. 

Urmează doamna Abăcioaei Rodica. 

Votează domnul Alecsandru Gabriel. 

Votează doamna Andrei Cristina. 

Doamna Aramă Daniela. 

Domnul Lucian Aroșoaie, votați vă rog. 

Doamna Breșug Cristina. 

Domnul Deleanu Constantin Dan. 

Domnul Galan Gabriel. 

Domnul Gavrilaș Doru. 

Doamna doctor Guraliuc Ramona. 

Doamna Holca Agnes-Mihaela. 

Doamna Hrimiuc Galia. 

Domnul Hrimiuc Liviu. 
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Doamna Hrițcu-Lafontain Mihaela.  

Domnul Iliuță Viorel.  

Doamna Jurgiu Mioara. 

Domnul doctor Radu Malancea. 

Îl invit respectuos pe domnul Marian Sergiu. 

Doamna Marocico Floarea. 

Urmează domnul Nazare Gheorghe. 

Domnul Nichiteanu Tiberiu.  

Domnul Olaru Cătălin. 

Domnul Pintilei-Grosu Cristian.  

Doamna Saucă Mirela. 

Doamna Vaipan Raluca.  

Domnul Vrajotis Lazăr-Claudiu. 

Și subsemnatul. 

 

Doamna președinte, stimați colegi, cei nominalizați în buletinele de vot pentru cele 8 puncte de pe 

ordinea de zi au obținut numărul maxim de voturi în voturile valabil exprimate. Vă mulțumim! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc frumos! Mergem mai departe.  

 

Supun la vot proiectul de la punctul 24, cu excepția art. 2 alin. (2), pentru care s-a votat secret. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Supun la vot proiectul de la punctul 25, cu excepția art. 1 și 2, pentru care s-a votat secret. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Supun la vot proiectul de la punctul 26, cu excepția art. 1 și 2, pentru care s-a votat secret. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Supun la vot proiectul de la punctul 27, cu excepția art. 1 și 2, pentru care s-a votat secret. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Supun la vot proiectul de la punctul 28, cu excepția art. 1 și 2, pentru care s-a votat secret. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Supun la vot proiectul de la punctul 29, cu excepția art. 1 și 2, pentru care s-a votat secret. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Supun la vot proiectul de la punctul 30, cu excepția art. 1 și 2, pentru care s-a votat secret. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Supun la vot proiectul de la punctul 31, cu excepția art. 1 lit. a), pentru care s-a votat secret. 
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Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Punctul 32 de pe ordinea de zi: Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului 

Județean Botoșani din data de 31 ianuarie 2023.  

Dacă aveți obiecții cu privire la cele înscrise în procesul verbal?  

Dacă nu, supun la vot procesul verbal.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Procesul verbal a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (30 de voturi „pentru”) 

 

Punctul 33 de pe ordinea de zi: Interpelări. 

Sunt interpelări? Nu sunt. 

 

Punctul 34 de pe ordinea de zi: Diverse. 

a) Raport semestrial privind activitatea de soluționare a petițiilor (iulie – decembrie 2022) 

b) Raport de activitate al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Botoșani pe anul 

2022. 

Acestea nu se votează, doar le-ați luat la cunoștință. 

Vă mulțumesc pentru participare! Să întâmpinăm primăvara așa cum se cuvine! 

 

 

 

             PREȘEDINTE, 

             Doina Elena FEDEROVICI 
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